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P R O T O K Ó Ł Nr 14/08

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM 
z dnia 20 marca 2008 r.

Obecni członkowie Komisji - wg załączonej listy obecności.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

- Pan Adam Sieńko - Burmistrz

Osoba Pełniaca Funkcję Organów Gminy,

- Pan Kazimierz Kożuchowski - Burmistrz Elekt,

- Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej,

- Pan Tadeusz Maciejewski - Prezes ATBS „Kodrem” Sp. z o.o.

P o r z ą d e k p o s i e d z e n i a:

1. Zaopiniowanie projektu uchwały RM w sprawie zmian budżetu
miasta na 2008 rok.

2. Zaopiniowanie projektu uchwały RM w sprawie podwyższenia kapitału
zakładowego Augustowskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego
„Kodrem” Sp. z o.o.

3. Zaopiniowanie projektu uchwały RM w sprawie wniesienia aportu gminy
do spółki.

Posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów RM otworzyła Pani Joanna Lisek - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów RM.

Zapoznała obecnych z proponowanym porządkiem posiedzenia, który został przyjęty.

Ad. pkt 1

Pani Monika Podziewska - Skarbnik Miasta omówiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2008 rok.

Po przeprowadzonej dyskusji Pani Joanna Lisek - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów RM poddała pod głosowanie projekt w/w uchwały. W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania Komisja Budżetu 
i Finansów jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię na temat projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2008 r., 5 głosami za, przy braku głosów
przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się.

Ad. pkt 2

Pan Tadeusz Maciejewski - Prezes Augustowskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego „Kodrem” Sp. z o.o omówił projekt uchwały w sprawie
podwyższenia kapitału zakładowego Augustowskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego „Kodrem” Sp. z o.o.. Podwyższenie kapitału zakładowego nastąpi
poprzez wniesienie wkładu pieniężnego w kwocie 2 800 000 zł i objęcie w zamian tysiąca czterystu udziałów.

Po przeprowadzonej dyskusji Pani Joanna Lisek - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów RM poddała pod głosowanie projekt w/w uchwały. W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania Komisja Budżetu i Finansów wyraziła pozytywną opinię na temat projektu uchwały w sprawie podwyższenia kapitału
zakładowego Augustowskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego „Kodrem” Sp. z o.o., 4 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 1 głosie
wstrzymującym się.

Ad. pkt 3

Pan Tadeusz Maciejewski - Prezes Augustowskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego „Kodrem” Sp. z o.o. omówił projekt uchwały w sprawie
wniesienia aportu gminy do ATBS „Kodrem” Sp. z o.o. w postaci niezabudowanej nieruchomości gruntowej oznaczonej numerami geodezyjnymi: nr 3798/97 o
pow. 0,1259 ha, nr 3822/2 o pow. 0,1738 ha, nr 3798/35 o pow. 0,0132 ha, nr 3820 o pow. 0,0031 ha, nr 3815/4 o pow. 0,0082 ha i nr 3819/1 
o pow. 0,0013 ha, położonej w Augustowie przy ul. Obrońców Westerplatte 13 z przeznaczeniem pod budownictwo mieszkaniowe wielorodzinne.

Po przeprowadzonej dyskusji Pani Joanna Lisek - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów RM poddała pod głosowanie projekt w/w uchwały. W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania Komisja Budżetu i Finansów wyraziła pozytywną opinię na temat projektu uchwały w sprawie wniesienia aportu gminy
do spółki, 4 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się.

Protokołowała: Przewodnicząca
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